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Protokół z Sesji Sprawozdawczo-Wyborczej 

Forum Uczelni Technicznych 

Online, 19 grudnia 2020 r. 

  

W Sesji Sprawozdawczo-Wyborczej Forum Uczelni Technicznych kadencji 2020, która odbyła się 19 

grudnia 2020 roku w formie hybrydowej, udział wzięło 24 z 24 delegatów Uczelni uprawnionych do 

głosowania. Zjazd był uprawniony do podejmowania uchwał.  

Część sprawozdawcza 

1. Otwarcie Sesji Sprawozdawczo-Wyborczej FUT. 

Przewodniczący Forum Uczelni Technicznych Krzysztof Pszczółka otworzył Sesję Sprawozdawczo-

Wyborczą FUT kadencji 2020.  

2. Sprawozdanie Prezydium FUT kadencji 2020. 

Szczegółowe sprawozdanie znajduje się na stronie internetowej FUT (załącznik 3). 

3. Dyskusja w przedmiocie sprawozdania Prezydium FUT kadencji 2020. 

Jakub Brzoska (PG) zapytał Krzysztofa Pszczółkę (Prezydium) o jego największe wyzwanie w kadencji 

2020.  

Krzysztof Pszczółka oznajmił, że największym wyzwaniem była reorganizacja pracy prezydium oraz 

zmiana planów z powodu sytuacji epidemiologicznej w Polsce. 

 

4. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej FUT kadencji 2020. 

Paula Leśniewska (Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej) przedstawiła sprawozdanie z działalności 

Komisji Rewizyjnej FUT w kadencji 2020. Odbyły się trzy stacjonarne posiedzenia Komisji Rewizyjnej w 

roku 2020. Komisja Rewizyjna przeprowadziła indywidualne rozmowy z członkami Prezydium w 

czerwcu oraz listopadzie 2020 roku. Członkowie Komisji Rewizyjnej aktywnie uczestniczyli w organizacji 

obozu szkoleniowego POLigon. 



 

 

[Przyciągnij uwagę czytelnika 

FORUM UCZELNI TECHNICZNYCH, ul. Siedlicka 4, 80-222 Gdańsk | www.fut.edu.pl 

 

Komisja rewizyjna złożyła wniosek o udzielenie absolutorium poszczególnym członkom Prezydium: 

Krzysztof Pszczółka, Joanna Niesiobędzka, Krystian Telesz, Marcin Muskała, Kamil Kozłowski, Kamil 

Borowik. 

Komisja Rewizyjna złożyła wniosek o nieudzielenie absolutorium Olafowi Wojtarowiczowi, członkowi 

Prezydium ds. IT. 

5. Dyskusja w przedmiocie sprawozdania Komisji Rewizyjnej FUT kadencji 2020. 

Do punktu 4 części sprawozdawczej nie zgłoszono żadnych uwag. 

 

6. Głosowanie nad udzieleniem absolutorium dla Przewodniczącego, Prezydium i Komisji 

Rewizyjnej FUT kadencji 2020. 

Komisja Wyborcza rozpoczęła procedurę głosowania nad udzieleniem absolutorium dla 

Przewodniczącego, Prezydium i Komisji Rewizyjnej FUT kadencji 2020. 

 

7. Ogłoszenie wyników głosowania nad udzieleniem absolutorium dla Przewodniczącego, 

Prezydium i Komisji Rewizyjnej FUT kadencji 2020 przez Komisję Wyborczą. 

Za udzieleniem absolutorium Przewodniczącemu FUT kadencji 2020 zagłosowało 15 osób, 6 osób było 

przeciw, 2 osoby wstrzymały się od głosu. 

Absolutorium Sekretarza FUT, członka Prezydium ds. finansowych kadencji 2020 zostało przyjęte 23 

głosami.  

Za udzieleniem absolutorium członkowi Prezydium ds. Dydaktyki i Jakości Kształcenia w kadencji 2020 

zagłosowało 21 osób, 2 osoby były przeciw. 

Za udzieleniem absolutorium członkowi Prezydium ds. Projektów w kadencji 2020 zagłosowało 18 

osób, 1 osoba była przeciw, 2 osoby wstrzymały się od głosu. 

Za udzieleniem absolutorium Członkowi Prezydium ds. Współpracy Zewnętrznej w kadencji 2020 

zagłosowało 19 osób, 2 osoby były przeciw, 3 osoby wstrzymały się od głosu. 

Za udzieleniem absolutorium Członkowi Prezydium ds. Promocji w kadencji 2020 zagłosowało 17 osób, 

4 osoby były przeciw, 2 osoby wstrzymały się od głosu. 
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Za udzieleniem absolutorium Członkowi Prezydium ds. IT w kadencji 2020 zagłosowało 8 osób, 7 osób 

było przeciw, 8 osób wstrzymało się od głosu. 

Absolutorium Komisji Rewizyjnej w kadencji 2020 zostało przyjęte 24 głosami. 

8. Zakończenie części sprawozdawczej 

 

Część wyborcza 

1. Otwarcie części wyborczej. 

Komisja Wyborcza otworzyła część wyborczą Sesji Sprawozdawczo-Wyborczej. 

2. Prezentacja kandydatów na Przewodniczącego FUT wraz z proponowanym składem Prezydium 

kadencji 2021. 

Do Komisji Wyborczej wpłynęła jedna kandydatura na Przewodniczącego FUT w kadencji 2021. 

Kandydaturę zgłosiła Paula Leśniewska, studentka Politechniki Łódzkiej. Szczegółowa prezentacja 

kandydatki znajduje się na stronie internetowej FUT (załącznik 4). 

3. Dyskusja w przedmiocie wyboru Przewodniczącego FUT wraz z przedstawionym składem 

Prezydium kadencji 2021. 

Mateusz Niziołek (SGGW) zapytał Paulę Leśniewską (KR) jak zapatruje się na dołączenie nowych 

Samorządów do Forum Uczelni Technicznych. Paula Leśniewska odpowiedziała, że popiera dołączenie 

Uczelni, które mają w swojej ofercie kierunki techniczne. 

Bartosz Orłowski (PW) zadał pytanie dotyczące podziału obowiązków pomiędzy członkami Prezydium.  

Paula Leśniewska (KR) określiła, że najważniejsza będzie współpraca oraz motywacja członków zespołu 

do podejmowania własnych inicjatyw. 

Łukasza Gala (KR) zadał pytanie członkom Prezydium dotyczące określenia ich mierzalnych celów na 

kadencję 2021. Paula Leśniewska (KR) określiła, że jednym z jej mierzalnych celów będą cykliczne 

spotkania z Przewodniczącymi Samorządów zrzeszonych w FUT. Mierzalnym celem Karoliny 

Matuszewskiej (PG) będzie terminowe przygotowywanie dokumentów oraz transparentność w 

wydatkowaniu środków. Adrian Korzeniowski (PŁ) przedstawił jako swój najważniejszy cel stworzenie 

publikacji dotyczącej nauczania zdalnego na Uczelniach Wyższych oraz zmodernizowanie strony  
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rejestracji na wydarzenia FUT. Alicja Zielonka (PL) zamierza zwiększyć zasięgi FUT na profilach 

społecznościowych o min. 20%. Aleksandra Żmuda-Trzebiatowska (PK) jako swój cel określiła wsparcie 

mentorskie min. 5 samorządów w projekcie „Rozwiń Swój Samorząd” oraz modernizację oferty 

szkoleniowej obozu POLIgon. Celem Mari Zienkiewicz (PP) będzie realizacja minimum 3 konferencji 

tematycznych w roku 2021. Celem mierzalnym Jakuba Kusińskiego (AGH) jest zwiększenie o 25% 

wartości współprac finansowych FUT. 

4. Głosowanie nad wyborem Przewodniczącego FUT wraz z przedstawionym składem Prezydium 

kadencji 2021. 

Komisja wyborcza rozpoczęła procedurę wyboru Przewodniczącego FUT wraz z prezentowanym 

składem Prezydium kadencji 2021. 

5. Ogłoszenie wyników głosowania nad wyborem Przewodniczącego FUT wraz z przedstawionym 

składem Prezydium kadencji 2021. 

Kandydatura Pauli Leśniewskiej na stanowisko Przewodniczącego FUT została przyjęta 22 głosami (0 

głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących). 

6. Prezentacja kandydatów na członka Komisji Rewizyjnej kadencji 2021. 

Do Komisji Wyborczej wpłynęły następujące kandydatury na członka Komisji Rewizyjnej: 

• Tomasz Chudobiński (WAT) 

• Rafała Muskały (PCz) 

• Marcina Muskały (SGSP) 

• Joanny Niesiobędzkiej (PG) 

• Bartosza Orłowskiego (PW) 

Kandydaci krótko przedstawili swoje doświadczenie w działalności samorządowej i wizję działalności 

Komisji Rewizyjnej. 

7. Dyskusja w przedmiocie wyboru kandydatów do Komisji Rewizyjnej kadencji 2021. 

Jakub Śliwiński (AGH) skierował pytanie do Joanny Niesiobędzkiej i Marcina Muskały dotyczące 

współpracy z Prezydium kadencji 2021. Joanna Niesiobędzka (PG) planuje uczestniczyć w spotkaniach 

Prezydium minimum raz w miesiącu oraz przeprowadzić rozmowy indywidualne z członkami  
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Prezydium. Marcin Muskała (SGSP) zdeklarował uczestniczenie w spotkaniach Prezydium FUT oraz 

stworzenie arkusza celów w zmodernizowanej formie. 

Jakub Śliwiński zapytał Tomasza Chudobińskiego o jego cele, które zamierza zrealizować jako członek 

Komisji Rewizyjnej. Tomasz Chudobiński (WAT) zdeklarował chęć współpracy z Prezydium FUT. 

 

8. Głosowanie nad wyborem członków Komisji Rewizyjnej kadencji 2021. 

Komisja wyborcza rozpoczęła procedurę wyboru członków Komisji Rewizyjnej FUT kadencji 2021. 

9. Ogłoszenie wyników głosowania nad wyborem członków Komisji Rewizyjnej kadencji 2021. 

Kandydatura Joanny Niesobędzkiej została przyjęta 21 głosami. 

Kandydatura Marcina Muskały została przyjęta 17 głosami.  

Kandydatura Bartosza Orłowskiego została przyjęta 11 głosami.  

Kandydatura Rafała Muskały nie została przyjęta. Kandydat otrzymał 10 głosów za. 

Kandydatura Tomasza Chudobińskiego nie została przyjęta. Kandydat otrzymał 9 głosów za. 

10. Ukonstytuowanie się i wybór Przewodniczącego wśród wybranych członków Komisji Rewizyjnej 

kadencji 2021. 

Komisja Wyborcza w składzie: Joanna Niesiobędzka, Marcin Muskała i Bartosz Orłowski 

ukonstytuowała się. Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej w kadencji 2021 został Marcin Muskała. 

11.  Prezentacja kandydatów na Gospodarza Sesji Sprawozdawczo-Wyborczej w 2021 roku. 

Krzysztof Pszczółka (Przewodniczący FUT) założył wniosek formalny o przekazanie prawa organizacji 

Sesji Sprawozdawczo-Wyborczej w kadencji 2021 Politechnice Gdańskiej.  

12. Dyskusja w przedmiocie wyboru Gospodarza Sesji Sprawozdawczo-Wyborczej w 2021 roku. 

Karolina Matuszewska (PG)zwróciła się do delegatów z prośbą o przychylenie się do wniosku 

formalnego Krzysztofa Pszczółki. 
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13. Głosowanie nad wyborem Gospodarza Sesji Sprawozdawczo-Wyborczej w 2021 roku. 

Komisja Wyborcza rozpoczęła procedurę głosowania. 

14. Ogłoszenie wyników głosowania nad wyborem Gospodarza Sesji Sprawozdawczo-Wyborczej w 

2021 roku. 

Kandydatura Politechniki Gdańskiej na Gospodarza Sesji Sprawozdawczo-Wyborczej w 2021 roku 

została przyjęta 20 głosami.  

15.  Zamknięcie Sesji Sprawozdawczo-Wyborczej.  

Komisja Wyborcza zamknęła Sesję Sprawozdawczo-Wyborczą. 

 

Załącznik 1 – Plan Sesji Roboczej 

Załącznik 2 – Lista obecności  

Załącznik 3 – Sprawozdanie Prezydium FUT kadencji 2020. 

Załącznik 4 – Prezentacja kandydatki na stanowisko Przewodniczącego FUT 

 

 

Sporządziła:  

Sekretarz FUT  

Joanna Niesiobędzka         

  Przewodniczący 

Forum Uczelni Technicznych 

Krzysztof Pszczółka 

  

   


